
 



 

”UØ79, Belvedere, aflaster i dag ni gange om året til Sydhavnen. Af hensyn til 
at opnå tilfredsstillende badevandskvalitet i Frederiksholmsløbet skal 

aflastningshyppigheden begrænses i planperioden. Dette forventes at kunne 

ske enten ved etablering af bassinkapacitet/hygiejnisering eller ved yderligere 

separatkloakering i oplandet. En kombination af disse metoder kan også blive 

aktuel. Foreløbige beregninger viser, at overløbshyppigheden skal reduceres til 

én til to gange årligt”.
 




